
5.06.2019 2019/115968 - Korekta do poprzedniego maila - błąd w imieniu nadawcy wiadomości (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@one…

https://esod/apps/edokumenty/engine/um/ADocuments?printEmail=9157984 1/1

Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-06-05 12:38:38+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/115968 - Korekta do poprzedniego maila - błąd w imieniu nadawcy wiadomości (Od: andrzejwojaczek
<andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.250.2019

Pytanie do Prezydenta w sprawie środków czystości:
Otrzymuję coraz więcej niepokojących sygnałów od pracowników placówek oświatowych dotyczących jakości zamówionych
środków czystości w przetargu przeprowadzonym przez Miasto Rybnik. Środki, które otrzymują placówki są mało wydajne (
płyny do naczyń, proszki do prania, płyny do toalet), żrące i  duszące np.płyny do zmywarek. Wskutek używania tak silnie
żrących środków urządzenia gastronomiczne typu zmywarka są często naprawiane( wymiana pompy i wężyków). Zdarza się,
że pracownicy przynoszą własne płyny aby doczyścić sanitariaty i urządzenia gastronomiczne.
Pani Prezydencie proszę o poważne potraktowanie sprawy i jak najszybsze rozwiązanie problemu.
Dlaczego szkoły dodatkowo muszą się martwić stanem jakości środków czystości, sprawdzać jakość ze stanem faktycznym
skoro to Miasto dokonało przetargu i zawarło umowę? To Miasto powinno dokonywać kontroli jakości środków czystości.
Z poważaniem : Andrzej Wojaczek
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